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Swollwacht

Heeft betrekking op Berap 2020-2  
 
Paginanummer: 11

Vraag  
 Betreft doel 2.1.3. de meevaller van 1.014.000 Euro binnen de WMO maatwerkvoorzieningen, als 

gevolg van minder aanvragen in Corona tijd. Is het niet waarschijnlijk dat alsnog na-ijl effecten 
zullen optreden post Corona, waardoor dan weer een tegenvaller ontstaat?

Antwoord Wij verwachten het voordeel van € 1.014.000 met de kennis van nu en in het boekjaar 2020. Het is 
inderdaad mogelijk dat er een na-ijl effect ontstaat in 2021. Er zijn recent aanwijzingen dat er 
sprake is van een toename aan zorgvragen als gevolg van de uitgestelde vraag. Deze vragen zijn 
over het algemeen ook complexer van aard. En daarnaast krijgt het SWT steeds meer te maken 
met Corona-gerelateerde problematiek Als dit leidt tot een toename aan zorgkosten zal dit naar 
verwachting pas zichtbaar worden in 2021 en zullen wij hier melding van maken bij het 
voorjaarsmoment 2021. 

  
Portefeuillehouder
 

 Klaas Sloots

Beantwoord door
 

Suzanne Bruns

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen

 s.bruns@zwolle.nl
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Swollwacht

Heeft betrekking op Berap 2020-2  
 
Paginanummer: 15

Vraag  
 Betreft doel 3.3.2 de meevaller van 1.250.000 Euro binnen beschermd wonen. Waardoor is de 

incidentele meevaller binnen het regionale budget ontstaan?
Is ook hier een relatie met Corona vast te stellen? 
Is het mogelijk dat hier na-ijl effecten zullen optreden post Corona, waardoor dan weer een 
incidentele tegenvaller ontstaat? Is het waarschijnlijk dat op de langere termijn het incidentele 
karakter kan omslaan in een structurele tendens?

Antwoord  De incidentele meevaller is ontstaan doordat er meer Rijksmiddelen zijn binnen gekomen dan dat 
er uiteindelijk zijn uitgegeven. Daarnaast heeft er in 2020 geen indexatie plaatsgevonden op de 
voorzieningen beschermd wonen.
We zien op dit moment geen verband tussen deze incidentele financiële meevaller en Corona. De 
druk op de plekken beschermd wonen is namelijk onverminderd groot.
Vanaf 2022 wordt het objectieve verdeelmodel gefaseerd ingevoerd met een ingroeipad van 10 
jaar. De december-circulaire gaat naar verwachting meer inzicht geven in het nieuwe verdeelmodel 
beschermd wonen. Op dit moment kunnen we dan ook geen uitspraken doen over een mogelijke 
structurele tendens. 

  
Portefeuillehouder
 

 Klaas Sloots

Beantwoord door
 

Catharina Schutter

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen

 c.schutter-van.der.schaft@zwolle.nl
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Heeft betrekking op Berap 2020-2  
 
Paginanummer: 50

Vraag  
 Betreft doel vrijval concernstelposten de meevaller van 2.200.000 Euro voornamelijk binnen het 

sociaal domein door gerealiseerde besparingen. Welke concrete besparingen betrof het hier dan? 
Zijn deze besparingen naar de toekomst toe structureel van karakter?

Antwoord De vrijval betreft de stelpost behoedzaamheidsmarge sociaal domein van € 2 miljoen. De stelpost 
kan in 2020 vrijvallen omdat de ingeboekte besparingen tot en met 2020 structureel zijn 
gerealiseerd. In het halfjaarrapportage van de hervormingsagenda sociaal domein van mei 2020 is 
op bladzijde 5 tot en met 7 een toelichting opgenomen over de gerealiseerde besparingen. Op 
hoofdlijnen betreft het: WRA/Wezo - Tiem, beschermd wonen, BSO/dyslexie, jeugd, Wmo- 
thuisondersteuning en -voorzieningen.

  
Portefeuillehouder
 

 Klaas Sloots

Beantwoord door
 

Jan van Dijk

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen

j.van.dijk@zwolle.nl of telefoon 038-4982664
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Swollwacht

Heeft betrekking op Begroting 2021
 
Paginanummer: 3

Vraag  
 Betreft voorstel van 2.500.000 Euro te reserveren in de begroting voor lokale maatregelen ter 

bestrijding van de financiële gevolgen a.g.v. Corona. Indien deze kosten zich daadwerkelijk 
voordoen ter grootte van dat bedrag, wordt dit bedrag t.z.t. dan ook door het Rijk vergoed aan 
Zwolle?

Antwoord Of de daadwerkelijke kosten door het Rijk vergoed worden lijkt niet waarschijnlijk, omdat er 
gemeente eigen keuzes in zitten om noodlijdende sectoren te ondersteunen. Mogelijk dat een deel 
wel voor compensatie in aanmerking komt, vooral als het gaat om sectoren die bij veel andere 
gemeenten ook tot financiële problemen leiden. Maar daarover valt nu nog niets te zeggen.  

  
Portefeuillehouder
 

 Klaas Sloots

Beantwoord door
 

Jan van Dijk

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen

j.van.dijk@zwolle.nl of telefoon 038-4982664

mailto:j.van.dijk@zwolle.nl
mailto:j.van.dijk@zwolle.nl
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Heeft betrekking op Begroting 2021
 
Paginanummer: 172

Vraag  

 Betreft de stelpost inschatting hogere reservering 5.000.000 Euro binnen de jaarrekening: 
Is dit bedrag ook oorzakelijk verbonden door Corona invloed? Begrijpt Swollwacht het dan goed 
dat dan in totaal 7.500.000 Euro (zie pagina 3 vorige vraag) risicobedrag begroot is voor het 
opvangen van tegenvallers in de Corona crisis? 

Antwoord De risicoreservering van € 5 miljoen is bedoeld om onder andere onzekerheden omtrent de 
aflossing van de verstrekte uitstel van betalingen van belastingen en huren, gevolgen 
bijstandsontwikkelingen, extra zorgkosten (die nu nog niet te kwantificeren zijn) en autonome 
ontwikkelingen vanwege de tweede coronagolf op te vangen. 
Het coronabudget van € 2,5 miljoen is een budget dat gericht ingezet kan worden om noodlijdende 
sectoren te ondersteunen en/of gemeentelijke maatregelen te treffen om rijksbeleid of regionaal 
beleid aangaande de openbare ruimte te handhaven.
Samengevoegd hebben wij € 7,5 miljoen aangemerkt als budget om financiële problemen 
vanwege corona op te vangen.

  
Portefeuillehouder
 

Klaas Sloots

Beantwoord door
 

Jan van Dijk

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen

j.van.dijk@zwolle.nl of telefoon 038-4982664 

Gesteld door fractie
 

Swollwacht

Heeft betrekking op Begroting 2021 
 
Paginanummer: 22
 

Vraag Doel 2.2.2
De krediet raming 2020 staan flinke bedragen, dit zijn lopende projecten. Over 2021 heeft de 
raming niks tot weinig vastgestelde investeringen. Projecten lopen af maar dit geeft ons niet 
helemaal het totaal overzicht. ‘Begroting 2021 geen kredieten waarover gerapporteerd wordt’, 
waarom niet? Zijn er dan helemaal geen projecten in beeld die in 2021 gaan starten? Graag hier 
meer toelichting op.

  
Antwoord Doel 2.2.2 kent een exploitatiebudget waaruit twee subsidies worden verstrekt. Dit begrotingsdoel 

kent zowel in 2020 en 2021 geen kredieten. Wij schatten in dat uw vraag betrekking heeft op de 
kredieten opgenomen onder doel 2.2.1. Doel 2.2.1 bestaat uit kredieten met (veelal) een 
meerjarige looptijd waaronder het Regionaal Werkbedrijf Zwolle en andere activiteiten gericht op 
arbeidsparticipatie. Zoals in het kredietoverzicht is te zien betreffen de bedragen opgenomen 
onder “raming 2020” bijna geheel het resterend krediet uit 2019. Dit betekent dat het restant van 
de kredieten bij de jaarrekening 2019 is overgeheveld naar het boekjaar 2020 omdat de kredieten 
nog niet waren afgerond. 

 
  
Portefeuillehouder
 

 René de Heer

Beantwoord door
 

Milad Lahdo

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen

M.Lahdo@zwolle.nl
038-4982866

mailto:j.van.dijk@zwolle.nl


4

Gesteld door fractie
 

Swollwacht

Heeft betrekking op Begroting 2021
 
Paginanummer: 30

Vraag Doel 3.2.2.
Verhouden de lasten voor begeleiding ex-gedetineerden zich vooral tot communicatie met de 
Zwolse gedetineerden en ketenpartners, of gaan de activiteiten werkelijk verder dan dat voor de 
gemeente Zwolle? Het bedrag lijkt in verhouding laag in vergelijking met wat de gemeente wil 
bereiken?  

  
Antwoord De communicatie met de Zwolse gedetineerden en ketenpartners is onderdeel van de reguliere 

werkzaamheden van de nazorg coördinator ex-gedetineerden. 
Voor de begeleiding van ex-gedetineerden doen wij jaarlijks een beroep op de zgn. Van der Staaij 
middelen. Deze middelen zijn bedoeld voor ondersteuningstrajecten voor ex-gedetineerden en 
worden door de gemeente Zwolle ingezet voor Prison gate office (PGO) trajecten van het Leger 
des Heils. Omdat de kosten van deze trajecten momenteel hoger zijn dan de Van der Staaij 
middelen, is in de begroting hiervoor een kostenpost opgenomen. 
Naast de PGO trajecten worden ook bestaande lokale voorzieningen en ondersteuningsvormen 
ingezet vanuit bijvoorbeeld de Wmo. Deze worden bekostigd vanuit de bijbehorende reguliere 
beschikbare middelen zoals thuisondersteuning of beschermd wonen.

  
Portefeuillehouder
 

 Klaas Sloots

Beantwoord door
 

Tjitske Herbrink

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen

t.herbrink@zwolle.nl

Gesteld door fractie
 

Swollwacht

Heeft betrekking op Begroting 2021 / Berap 2020-2 / Voortgangsrapportage projecten / Halfjaarrapportage Sociaal 
Domein / Anders

Paginanummer: 
(nota ecosysteeem starters, startups en creatieven) zie punt 1. 
Onze rol: punt IV organisatie om dit te regelen.

5.1.1 kaderstellende nota’s: nota ecosysteem starters en startups en creatieven
Vraag *Hoe gaan we de informatiefunctie voor starters verbeteren als het gaat om 

werkplekken begeleiding financiering?

Hoe ver is het met het gemeentelijk startersteam?

  
Antwoord Hiertoe komen we eind 2020-begin 2021 met een beleidsplan richting de Raad. We zijn dit aan het 

uitwerken in nauwe samenwerking met de regio en de provincie om zoveel mogelijk aansluiting te 
zoeken met deze partners. Momenteel hebben we een vast aanspreekpunt voor starters, start-ups 
en sociaal ondernemers en hiermee hebben we de eerste stappen gezet om meer structureel 
aandacht te geven aan deze onderwerpen. De verdere invulling volgt dus nog middels een 
beleidsplan. Hierna zal bijvoorbeeld ook de gemeentelijke website verbeterd worden. 

  
Portefeuillehouder
 

 René de Heer

Beantwoord door
 

Hubald van Ark

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen

h.van.ark@zwolle.nl

mailto:tj.van.der.veen@zwolle.nl
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Swollwacht

Heeft betrekking op Begroting 2021 / Berap 2020-2 / Voortgangsrapportage projecten / Halfjaarrapportage Socaal 
Domein / Anders
 
Paginanummer: 

Vraag  
 1. Hoe is het nu economisch gezien met Lelystad Airport? Hier is veel verlies van 

economische potentie. Wel benoemd in de economische agenda regio Zwolle (blz 11)

2. Blijft de samenwerking met de metropoolregio Amsterdam nog interessant op onze 
regio arbeidsmarkt? (valt onder de kansrijke trends, blz. 12)

3. En hoe zit het met de Europese fondsen en lobbytrajecten in combinatie met Lelystad 
Airport? (zie blz 13)

Antwoord 1. Lelystad Airport is nog niet geopend voor vakantievluchten. Daarmee zijn er nog geen 
economische effecten (positief / negatief) van het vliegveld voor de regio. 

2. + 3. Uitstel van opening van Lelystad Airport heeft geen effect op samenwerking met de 
metropoolregio Amsterdam of Europese fondsen en lobbytrajecten.

Portefeuillehouder
 

 William Dogger

Beantwoord door
 

Geert Janssen

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen

g.janssen@zwolle.nl
 

 
 

Gesteld door fractie
 

Swollwacht

Heeft betrekking op Begroting 2021
 
Paginanummer: 

Vraag  

Rechtmatigheidsverantwoording verschuift van onafhankelijk accountant naar college. 
(paragrafen/bedrijfsvoering/rechtmatigheidsverantwoording)

Er komt nog een raadsvoorstel over vaststelling normenkader en 
verantwoordingsgrens. Maar de beslissing dat het zo gaat, is dus al genomen? 

Wat is hier het voordeel van? 

  
Antwoord Vanaf 2021 moet het College (zeer waarschijnlijk) een rechtmatigheidsverantwoording afgeven, als 

oordeel over de eigen jaarstukken. Dat is een landelijk besluit, waarbij over het betreffende 
wetsvoorstel op dit moment nog niet gestemd is door de Eerste en Tweede Kamer. Over de 
manier waarop de gemeente Zwolle daar invulling aan gaat geven volgt een afzonderlijk 
Raadsvoorstel. 

Portefeuillehouder
 

Klaas Sloots

Beantwoord door
 

Gerdien van der Zanden

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen

G.van.der.Zanden@zwolle.nl / 06 10 08 67 64

mailto:G.van.der.Zanden@zwolle.nl
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Swollwacht

Heeft betrekking op Begroting 2021 
 
Paginanummer: 

Vraag Bestedingsvoorstel 52 

Concerncontrol € 116.000

Wordt voorgesteld om in te stemmen hiermee? 

  
Antwoord Ja, als onderdeel van de Begroting 2021 wordt voorgesteld om in te stemmen met 

bestedingsvoorstel 52:
Zwolle staat de komende jaren voor een schaalsprong en voor grote uitdagingen als het gaat om 
transities die op ons afkomen. Dat vergt forse investeringen. En het vraagt ook het nodige van de 
gemeentelijke organisatie. Om deze ontwikkelingen in goede banen te leiden en de risico’s goed te 
kunnen managen voorzien wij een toenemende behoefte aan strategisch advies op het gebied van 
(concern)control en sturing. Ook betekent het dat we kritisch moeten kijken naar onze bestaande 
begroting en uitgaven. Daarnaast is er meer aandacht nodig voor systematische borging van leren 
en evalueren en het onderzoeken van doelmatigheid en doeltreffendheid. Op dit moment is binnen 
de organisatie onvoldoende capaciteit aanwezig om deze rol optimaal in te vullen. Wij breiden 
deze functie uit, te beginnen voor het jaar 2021 (€ 116.000)

  
Portefeuillehouder
 

Klaas Sloots

Beantwoord door
 

Gerdien van der Zanden

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen

G.van.der.zanden@zwolle.nl / 06 10 08 67 64

Gesteld door fractie
 

Swollwacht

Heeft betrekking op
 

Begroting 2021 / Sociaal domein / 
Doel 2.3.1
 
Paginanummer 24

Vraag We lezen; Het aantal fraudesignalen en daarmee de werkvoorraad blijft hoog. In 2020 heeft u 
ingestemd met incidentele extra formatie, deze verlengen wij nu tot en met 2021. Is er een 
verklaring waarom het aantal fraudesignalen niet is afgenomen ondanks de inzet van extra 
formatie in 2020?

  
Antwoord Het is juist dat de werkvoorraad bij handhaving hoog is. Derhalve is uitbreiding met een FTE 

noodzakelijk welke wordt opgesplitst in een halve consulent handhaving en een halve senior.
Dat de werkvoorraad nog steeds hoog is komt doordat er onvoldoende bezetting was.

  
Portefeuillehouder
 

 Michiel van Willigen

Beantwoord door
 

Huub Lubbers

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen

HGJ.Lubbers@zwolle.nl

mailto:G.van.der.zanden@zwolle.nl
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Heeft betrekking op
 
Paginanummer:

Begroting 2021 / Sociaal domein / doel 1.3.3 kredieten
 
 

Vraag We lezen; Veiligheidsvoorzieningen: brandpreventie, inbraakpreventie, asbestsanering, 
legionellabestrijding. Kan  daar, gezien de huidige Corona pandemie, en daarom ook 
toekomstgericht voor eventuele andere pandemieën, goede ventilatiesysteem aan toegevoegd 
worden?

  
Antwoord  Gemeente Zwolle en de schoolbesturen bekijken samen de mogelijkheden om gebruik te maken 

van de in ontwikkeling zijnde landelijke subsidieregeling van de rijksoverheid. De rijksoverheid gaat 
hiervoor een bedrag van 360 miljoen euro beschikbaar stellen.

  
Portefeuillehouder
 

Michiel van Willigen

Beantwoord door
 

 Jeroen van Ettekoven

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen

Robbert Jan Sluiter
e-mail: r.sluiter@zwolle.nl
Telefoon: 06 22577882

 

mailto:r.sluiter@zwolle.nl

